
Styrelsemöte 2015-12-15 
Närvarande: Fabiola Jansson, Ulrika Brün,  
Veronica Alm, Karin Striegel, Stefan Jansson 
 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av justerare för mötet 
 

 Fabiola Jansson 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 
 

Ulrika gick igenom föregående mötesprotokoll som godkändes av styrelsen.  

§ 4 Ekonomi 
 

I dagsläget har vi 35 235 kr på kontot. Saffransförsäljningen gav oss 
6 370 kr i intäkter. 

§ 5 Medlemmar 

 Vi har 68 st medlemmar. 

§ 6 Rapporter och skrivelser från:  

• Hästägarna 
Det har kommit upp ett önskemål om att förlänga ridhuset med 20 
meter. Styrelsen ska undersöka saken. Offerter, underlag till bygglov, 
info till medlemmar mm måste fram innan beslut kan tas. 

  
• Tävlingssektionen 

 
• Ungdomssektionen 

  



 

§ 7 Övriga frågor 
 

• Det är ett stort intresse bland medlemmarna att träna dressyr för 
Tomas Jonsson. Beslut togs att det är OK att boka upp ridhuset för 
denna träning tisdagar jämna veckor. 

• Fagereke är ålagda att nattvandra 1-2 gånger/år genom samarbetet 
med Föreningssteget. Den 11 december var det vår tur och Ulrika 
Brün deltog denna gång. 

 
§8 Nästa möte 
 
 27/1 2016 kl.18.00 på Telecenter 

 
§ 9 Mötets avslutande 

 

 

 

___________________________                __________________________ 

Vice ordf. Ulrika Brün                                  Justerare Fabiola Jansson 

 


